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Številka :  032-14/2019 (150) 
Datum  :  11.4.2019 

 
 

Z A P I S N I K 
4. redne seje Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki, ki je bila v sredo,  
10. aprila 2019,  ob 17. uri v sejni sobi Občine Kostanjevica na Krki, Kambičev 
trg 5. 
 
PRISOTNI: Janez Gunde, Tone Hodnik, Matjaž Jakše, Anton Jarkovič,  Jože Kržičnik,  

Matej Kuhar, Melita Skušek, Blaž Zagorc in Robert Zagorc. 
 OPRAVIČIL se je Primož Kadunc. 
  
4. redno sejo je vodil župan Ladko Petretič. 
Seja se je pričela ob 17. uri.  
Navzočih je bilo 9 ( devet ) članov Občinskega sveta, seja je bila sklepčna. 
 
Na seji so bili navzoči: Stanislav Matija Tomazin, predsednik Nadzornega odbora, 
   Nataša Rajak, vodja in inšpektorica MIR-a, poročevalka pri točki 5 
   Jože Leskovar, Kostak d.d. Krško, poročevalec pri točkah 6 in 7 
   Darja Modic, Kostak d.d. 
   Janez Kozole, Kostak d.d. 

člani Občinske uprave  in novinarja. 
 

AD 1. 
Določitev dnevnega reda 

Za 4. redna sejo je bil predlagan naslednji dnevni red: 

  1.  Določitev dnevnega reda 

  2.   Pregled in potrditev zapisnika 3. redne seje 
  3.    Poročilo župana o izvrševanju sklepov Občinskega sveta med obema sejama 
  4.         Predlog Zaključnega računa proračuna Občine Kostanjevica na Krki za leto 2018 
  5.         Poročilo o delu Medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Šentjernej, Škocjan Šmarješke  
              Toplice in Kostanjevica na Krki za leto 2018 in program dela za leto 2019 - seznanitev 
  6.         Poročilo o delu gospodarskih javnih služb za leto 2018 - seznanitev 
  7.         Program dela gospodarskih javnih služb za leto 2019 - predlog 
  8.         Predlog Sklepa o uskladitvi mej občine Kostanjevica na Krki z mejami zemljiških parcel 
  9.         Predlog Sklepa o delnem povračilu stroškov organizatorjem volilne kampanje za lokalne 
              volitve 2018 v Občini Kostanjevica na Krki 
  10.       Vprašanja, predlogi in pobude članov občinskega sveta 

 
Župan je odprl razpravo po predlaganem dnevnem redu. 
Razprave ni bilo. 
 
 



 

Stran 2 od 7 
 

Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme predlog dnevnega reda za 4. redno sejo v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:        nihče 

Sklep je bil sprejet. 

AD 2. 

Pregled in potrditev zapisnika 3. redne seje 
Župan je povedal, da je bilo gradivo za sejo poslano po pošti  2. aprila 2019. 

 

Župan je odprl razpravo po zapisniku 3. redne  seje. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme zapisnik 3. redne  seje v predlagani obliki.   

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:        nihče 

Sklep je bil sprejet. 

AD 3. 

Poročilo župana o izvrševanju sklepov Občinskega sveta med obema sejama 

Župan je povedal, da je točka  seznanitev in se o njej ne glasuje. Poročilo o realizaciji sklepov 3. redne  

seje je bilo posredovano s sklicem seje.   

Na seji pa je župan podal ustno poročilo o aktualnih zadevah: 

- Izvedlo se je izobraževanje turističnih vodnikov (14 udeležencev). 

- Občina je prejela bronasti znak Slovenija Green. Podelitev bo 22. maja v Rogaški Slatini. 

- Sanacija Tercialskega mostu je zaključena. Most je odprt od 3. aprila dalje. 

- V četrtek, 4. aprila so bili v Kostanjevici tour operaterji iz Avstrije. 

- V celoti je bil obnovljen most pri Maroltu. 

- Podpisana je bila pogodba s Knjižnico za bibliobus (prispevek občine je 3.100 €). 

- Občina se je prijavila na razpis Ministrstva za zdravje za kombi (prispevek občine je 1.790 €). 

- 23. aprila bo potekalo snemanje filma pod okriljem Združenja zgodovinskih mest. 

- Podpisana je bila pogodba za obnovo stare šole z SL-inženiringom. 

- Iz proračunske rezerve je bila izplačana solidarnostna pomoč Mateju Kuharju in v skladu z 

  dogovorom na prejšnji seji tudi sejnine za mesec februar. 

- 9. aprila je bila uvedba v delo za sanacijo OŠ, začetek del bo v sredo, 17. aprila. 

- Telekom nadaljuje z gradnjo optičnega omrežja po občini (Prekopa, Dobe-Dobrava, Kostanjevica, 

  Malence ). 

- Poravnane so vse obveznosti do izvajalcev del na infrastrukturnih projektih, kar v času začasnega  

  financiranja ni bilo možno. 

Razprave po poročilu ni bilo in  župan je zaključil točko.  
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AD 4. 

Predlog Zaključnega računa proračuna Občine Kostanjevica na Krki za leto 2018 

Gradivo za točko je bilo posredovano s sklicem seje.  

Uvodna pojasnila je podala Karla Gašpar, višja svetovalka I za javne finance, proračun in  

gospodarske dejavnosti. 

Gradivo je predhodno obravnaval Odbor za finance in občinsko premoženje. Na seji je poročal Matjaž  

Jakše, predsednik odbora. 

 

Župan se je zahvalil poročevalcema in odprl razpravo. 

Razprave ni bilo. 

  

Župan je zaključil  razpravo in predlagal sklep:  

Občinski svet sprejme  Zaključni račun proračuna Občine Kostanjevica na Krki za leto 2018  v  

predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

 PRISOTNOST: 9 

 ZA:  9 

 PROTI:           nihče 

 Sklep je bil sprejet. 

 

AD 5. 

Poročilo o delu Medobčinskega inšpektorata in redarstva občin  

Šentjernej, Škocjan, Šmarješke Toplice in Kostanjevica na Krki za leto 2018 

in 

Program dela  za leto 2019 – seznanitev 

Gradivo za točko je bilo posredovano s sklicem seje.  

Uvodna pojasnila je  podala direktorica občinske uprave, Judita Lajkovič, podrobneje pa je gradivo  

predstavila Nataša Rajak, vodja in inšpektorica MIR-a. 

  

Župan se je zahvalil poročevalkama in odprl razpravo. 

Župan je povedal, da je prav, da se bo strožje nadziralo odlaganje odpadkov na ekološke otoke in  

preverjalo tiste, ki nimajo svojih zabojnikov. Povedal je, da je sam že večkrat opozoril na to. 

Direktorica občinske uprave Judita Lajkovič je prosila inšpektorico Natašo Rajak, da navzočim pojasni,  

da je kurjenje v naravi prepovedano. 

Inšpektorica Nataša Rajak je v nadaljevanju navzočim pojasnila,  zakonske osnove, ki prepovedujejo  

kurjenje. 

Anton Jarkovič je povedal, da je vrt kmetijska površina. Ali razlaga pomeni, da se ne sme kurit  

grmovja? 

Matjaž Jakše je povedal, da če so GERKi se lahko kuri. 

Melita Skušek je povedala, da je že večkrat vprašala, kako je s kurjenjem in dobila več različnih  

odgovorov. Povedala je tudi, da so vodarji celo pomlad kurili za Studeno in da se ne glede na  

povedano vseeno kuri po vrtovih. 

Inšpektorica ji je odgovorila, da če pride do prijave, morajo ukrepat. Vodarji so pridobili izredno  
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dovoljenje Ministrstva. 

Matjaž Jakše je povedal, da so pri šoli tudi parkirni prostori za starše, pa so vedno zasedeni. 

 

Župan je zaključil razpravo in se zahvalil vodji MIR-a za udeležbo na seji. 

 

AD 6. 

Poročilo o delu gospodarskih javnih služb za leto 2018 – seznanitev 

Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje.  Župan je na seji pozdravil predstavnike podjetja  

Kostak d.d.. 

Poročilo o delu gospodarskih javnih služb za leto 2018 je navzočim predstavil Jože Leskovar, direktor  

sektorja Komunala. 

Župan se je zahvalil poročevalcu, povedal, da je točka seznanitev in se o njej ne glasuje ter odprl  

razpravo. 

 

Razprave ni bilo. 

Župan je zaključil točko. 

AD 7. 

Program dela gospodarskih javnih služb za leto 2019 – predlog 

Župan je povedal, da je bilo gradivo za točko  poslano s sklicem seje. Pri točki so predlagani  

trije sklepi: 

- Sklep o sprejemu Letnega programa GJS za leto 2019 za območje občine Kostanjevica na 

   Krki, 

- Sklep o potrditvi elaboratov in predračunske lastne cene oskrbe s pitno vodo, odvajanja in  

  čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode, zbiranja komunalnih odpadkov, zbiranja 

  bioloških odpadkov in obdelave komunalnih odpadkov v občini Kostanjevica na Krki in 

- Sklep o zaračunanih cenah oskrbe s pitno vodo, odvajanja in čiščenja komunalne in  

  padavinske odpadne vode, zbiranja komunalnih odpadkov, zbiranja bioloških odpadkov in 

  obdelave komunalnih odpadkov ter subvencije za izvajanje gospodarske javne službe 

  odvajanja komunalne in padavinske odpadne vode v občini Kostanjevica na Krki. 

Po uvodnih pojasnilih in razpravi se bo glasovalo o vsakem sklepu posebej. 

 

Program dela gospodarskih javnih služb za leto 2019 je navzočim predstavil Jože Leskovar,  

direktor sektorja Komunala. 

 

Gradivo je predhodno obravnaval Odbor za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo.  Poročilo je  

podal predsednik Anton Jarkovič. 

Župan se je zahvalil poročevalcema in odprl razpravo. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in predlagal 1. sklep: 

Občinski svet sprejme Sklep o sprejemu Letnega programa GJS za leto 2019 za  

območje občine Kostanjevica na Krki v predlagani obliki. 
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GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:           nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 

2. sklep: 

Občinski svet sprejme Sklep o potrditvi elaboratov in predračunske lastne cene oskrbe s  

pitno vodo, odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode, zbiranja  

komunalnih odpadkov, zbiranja bioloških odpadkov in obdelave komunalnih odpadkov v  

občini Kostanjevica na Krki v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:           nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 

3. sklep: 

Občinski svet sprejme Sklep o zaračunanih cenah oskrbe s pitno vodo, odvajanja in  

čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode, zbiranja komunalnih odpadkov, zbiranja  

bioloških odpadkov in obdelave komunalnih odpadkov ter subvencije za izvajanje  

gospodarske javne službe odvajanja komunalne in padavinske odpadne vode v občini  

Kostanjevica na Krki v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:           nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 

Župan se je zahvalil predstavnikom podjetja Kostak za sodelovanje na seji. 

 

AD 8. 

Predlog Sklepa o uskladitvi mej občine Kostanjevica na Krki z mejami zemljiških parcel 

Župan je povedal, da je bilo gradivo poslano s sklicem seje.  

 

Uvodna pojasnila je podal Stanislav Rostohar, višji svetovalec I za gospodarsko infrastrukturo,  

urejanje prostora in varovanje okolja. 

 

Gradivo je predhodno obravnaval Odbor za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo.  Poročilo je  

podal predsednik Anton Jarkovič. 

 

Župan se je zahvalil poročevalcema in odprl razpravo.  
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Razprave ni bilo. 

 

 Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme Sklep o uskladitvi mej občine Kostanjevica na Krki z mejami  

zemljiških parcel v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:           nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 9. 

Predlog sklepa o delnem povračilu stroškov organizatorjem volilne kampanje  
za lokalne volitve 2018 v Občini Kostanjevica na Krki 

Župan je povedal, da je bilo gradivo poslano s sklicem seje.  

 

Uvodna pojasnila je podala direktorica občinske uprave Judita Lajkovič. 

 

Gradivo je predhodno obravnaval  Odbor za finance in občinsko premoženje. na seji je poročal  

predsednik Matjaž Jakše. 

 

Župan se je zahvalil poročevalcema in odprl razpravo.  

Razprave ni bilo.  

 

Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme Sklep o delnem povračilu stroškov organizatorjem volilne kampanje 
za lokalne volitve 2018 v Občini Kostanjevica na Krki v predlagani obliki. 
GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:   9 

PROTI:           nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 10. 

Vprašanja, predlogi in pobude članov občinskega sveta 
Pod točko ni bilo razprave. 
 
Župan je ob 1900 uri ugotovil, da je dnevni red 4. redne seje Občinskega sveta Občine 
Kostanjevica na Krki izčrpan. Navzočim se je zahvalil za udeležbo in sodelovanje na seji in jim 
zaželel še naprej lep večer. 
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Na koncu seje je župan čestital  svetniku in predsedniku NO, ki sta rojstni dan praznovala od 
naše prejšnje seje občinskega sveta in sicer  Blažu Zagorcu in Stanislavu Matiji Tomazinu, ki 
sta rojstni dan praznovala 24. marca. Zaželel jima je predvsem zdravja in osebne sreče ter 
zadovoljstva in jima izročil skromno pozornost. 
 
  
 
 
Zapisala:                               Ladko Petretič,  
Marjana Krhin, tajnica                                                                                                 župan                             


